
Referat kredsrådsmøde mandag d. 19. juni 2023 i Herning 
 
1. Nyt fra formanden 

Lise har hvalpeposer og alle er velkommen til at hente hos Lise. Henvend jer hos Lise ved interesse. 
 
Tidtagerudstyret er ikke lavet endnu, men det er på vej. Imens vi venter, kan vi låne. Henvend jer 
ved Lise. 
 
Beachflagene bliver brugt rundt i klubberne og det ser godt ud. 
 
Landsskuet i Herning: Lise er i kontakt med dem, og vi får som kreds lov til at komme. Lise vender 
tilbage med forespørgsel på, om man ønsker at deltage. Alternativt vil Lise henvende sig. Alle grene 
i DcH skal gerne repræsenteres. Datoen er 30/6 og 1/7.  
 
Webmaster er klar til at opdatere hjemmesiden.  
 
Henvend jer gerne hos Winnie med rettelser. 
Lise efterspørger datoen og klub til formandsmødet der gerne skulle placeres i september. Det er 
Lemvig der afholder det og der indkaldes til midt i september. 
 
Kredsbestyrelsen vil gerne, at kredsrådsmøderne bliver afviklet hos forskellige lokalforeninger i 
kredsen. 
 
Landsuddannelsesudvalget har udsendt et spørgeskema ang. hvor mange uddannede instruktører 
der er i lokalforeningerne. Der er kun fire i kredsen der har svaret. Spørgeskemaerne virker endnu. 
Send gerne besvarelserne afsted så kvikt som muligt. 
 
Jysk Mesterskab: Rally er i kredsen i 2024. Skal med i konkurrencekalenderen. 
 
Vi er blevet opfordret til som kreds at skrive DcH Bladet. Jacob fra Grindsted/Billund og Bianca fra 
Ikast vil gerne komme med indlæg. 
 
Kreds 2 skal have uddannet en Noseworkdommer.  Annette Christiansen er aspirant og bliver 
færdig 2024. 
 

2. Nyt fra kasserer 
Beholdning på 273.000 kr. Der er udbetalt 10.000 til hver lokalforening. 
 
Der er ønske om at kunne indsende udgiftsbilag igennem klubmodul. Vi arbejder på det. 
Der opfordres til, at det altid er kredsens udgiftsbilag der bruges i kredsregi.  
 

3. Nyt fra kredsens dommerudvalg 
Konkurrencerne kører fint. Vi har haft de fornødne dommere til konkurrencerne.  
Der er som udgangspunkt altid er to dommere på.  
 
Vi har haft et par protester, hvoraf en er afgjort og en er i behandling.  
 



Vi vil gerne starte et hold nye aspiranter op til januar. Lokalforeningerne opfordres til at undersøge, 
om der er interesserede i klubben. Meld gerne tilbage til Susanne. Man kan også blive dommer for 
en dag, og være med ude at dømme sammen med en erfaren dommer.  
 

4. Nyt fra kredsens uddannelsesudvalg 
AGU starter op i efteråret. Lokalforeningerne opfordres til at sende kandidater til udvalget.  
 

5. Nyt fra Landsudvalgene 
-konkurrenceudvalget 

Dommer- og konkurrenceudvalget er ved at blive lagt sammen. Der skal findes medlemmer til 
et serviceudvalg. 
Udvalget er ved at opdatere konkurrenceprogrammet. Forslag er sendt HB.  

-nordisk udvalg 
 Ikke noget nyt 
-agilityudvalget 
 Ikke noget nyt 
-rallyudvalget 
 Ikke noget nyt 
-nosework 
 Ikke noget nyt 
-ordensudvalget 

Der er ikke så meget at lave. Udvalget er ved at planlægge en præsentation, der skal 
fremlægges på kredsrådsmøder rundt i landet.  
I udvalget drøftes, hvem der kan rejse en sag. Som det er nu, er det kun bestyrelser der kan 
rejse sager. 
Kent opfordrer til, at Kent kontaktes hvis der er spørgsmål. F.eks. til vedtægter eller andet.  

-Initiativfonden 
 Ikke noget nyt 
-sporlæggercentralen 
 Ikke noget nyt 
-eftersøgningstjenesten 
 Der er 17 eftersøgere i kreds 2. Der har været afhold fællestræning/årsmøde i Skjern.  
-kredskonsulenter 
 Ikke noget nyt 
 

6. Konkurrencekalenderen 
Er behandlet under punktet fra formanden. 
Grindsted/Billund afholder ikke konkurrencer i 2024 pga. afvikling af DM. Jacob opfordrer til, at der er 
andre klubber der planlægger A og E konkurrencer til næste år.  
 

7. DM- update fra Grindsted/Billund 
Klubben er i gang med planlægningen.  
Der er ved at blive indhentet tilladelser og der er nedsat udvalg.  
De føler selv, at de er ved at være godt med.  
Give skal hjælpe med agility 
Der kommer til at mangle sporlæggere og andet til DcH programmet. Men det fulde overblik 
mangler.  
 

8. Indkomne punkter 
Der er ikke kommet noget ind. 
 

9. Evt. 
Det nye tidtageranlæg kommer til at stå ved Lise. 

Til Rally konkurrencer skal dommerne efterse dommersedlerne.  



Det er svært at få rallydommere. Give vil gerne arbejde videre med, at der afvikles 
rallykonkurrencer i hal. Det vil få betydning for prisen for deltagelse. Dette drøftes på 
kredsrådsmødet d. 30/10.  
 
Kreds 2 skal have valgt en ny næstformand til næste generalforsamling. Lise opfordrer til at man 
henvender sig ved interesse.  

 


